
Z』 pisnica

ZO Zasadllutia v′ boru P()zelnkov6ho spoloこ enstva R.okogiNitrianske Stlこ ally

zo d通a05.05.2022

Pritomni za vybor PS: Ing. Pavo Claio" PhDr. Pavol Revay, Ing. Zdenek Naroda. Ivan
Slabiar, Lubomir Bohdd

Prftomnす za DR:Ing.Viadimfr Sladkay,J■ lius Caio

Program:
1. Otvorenie a obozndmenie s programom
2. taLba dreva
3. Dorudene iiadosti
4. Pt{pravaYZ
- T\: ^1 .. ..-: ^tr. trlSNu:!lit

6. Zdver

K bodu 1:

Predseda PS p. Cafio privital prftomnych a otr,oril zasadnutie 1,yboru. PredloZil
program zasadnutia, ktory bol schv6leny.

K bodr"r 2:
Predseda PS p. Caflo informoval o prebiehajirce.i faZbe a predaji dreva .Z6ujemcovia

o samor,1,'robu dreva maiir moZnost'sa prihl6sif. Cene dreva pre samovyrobu sa nemeni.

K bodu 3:

Predseda p.Cal10 infOri110va1 0 2iadosti obёianskeho zdruttcnia lBelanka na pOdpOru

rckollも tl■lkcie kOst01a v Obci.ClenOvia vソ bOru naVl‐ 11li aby na ValnOm ZITOma2dCnf bola

pOkladlllこka prC pOdiClnikOV dO ktOrC.1 1・ 16芝 u VhOdit' SVOjc priSpeVky na opravu kostola.

Pokladniこ ku pripravi p.:Revay.

P6n Caflo informoval o prevocie pozemkov Karoia Su5oiiaka na syna Vla<iimira. Vybor PS
prevod pozemkov berie na vedomie.

K bodu 4:

YZ sa uskutodni 7. ma1a2022 s prezentecior"r od 12.00 hod. Predseda p. Cario skontrok:val
plnenie uloh z predchddzaf irceho VZ a informoval dlenov vyboru. Nebola realizovan6 opruva
Bor5inskej cesty bol tam navezeny iba Strk. VZ bude predloiend zmluva na pren6jom
pol'ovndho reviru PZ Doliny B6novce nad Bebravov za3 € lha. VZ bude viest'predseda PS

ktoqi,. pripravi aj video prczent6ciu. Na VZ budir '"'ypl6cand aj dividendi. prc podielnikov.
Obderstvenie zabezpedi p. Slabiar v spolupr6ci s dlenmi vyboru. Na VZ bude predloZend aj
vysporiadanie lesnych pozemkov v KU Nitrianske Sudany aich odovzdante pod spr6vu PS
Roko5. elenovia vyboru sa zhodli na 15 rodnom pren6jme za lesnd pozernky pri cene 30
€lhalrok. pridom sa pri prvej spl6tke vyplati suma za 10 rokov dopredu. Majitelia pozemkov
budfi m6Zu podpfsat'splnomocnenie na podpisanie zmlur,1, o pren6jme s PS RokoS.



K bodu 5:Diskusia

- Podpredseda a hospoci6r p. Niroda vy'zval ab,v sa viac t'aZiio a preddvalo drevo a tym
zabezpedor.,al prijem do pokladne ab,v bolo kaZdy rok na dividendy pre podielnikov.
Informoval aj o nezaplatenej fakttire zapredq dreva z roku 2017 r,o vy5ke 4762,00 Eur ktorir
nezaplatil Jurai Koiik. Clenovia 1,-yboru navrhli rnimosridne yymdhanie pohl'ad6vky.

K bodu 6: Predseda PS pod'akoyal za itdasf a rokovanie ukondil.

NaibliZ5ie zasadnutie vy-boru PS bude zvoland podl'a potreby

Zap{sal: Phl)r. Pavol Revay

Ing. Pavol Caio
predseda


